

تمام، لقد قمت بإضافة بريدك الإلكتروني إلى السير الذاتية الآن، تم تحديث جميع البيانات الشخصية وأصبحت السيرة الذاتية جاهزة للتحويل إلى PDF.

أولاً: السيرة الذاتية باللغة العربية (Arabic CV)

البيانات الشخصية	
الاسم:	محمد جودة عبدالحميد عبدالرحيم
الجنسية:	مصري
تاريخ الميلاد:	23 / 09 / 1986
الموقع الحالي:	الدمام، المنطقة الشرقية، المملكة العربية السعودية
رقم الهاتف السعودي/واتساب:	+966502376727
رقم الهاتف المصري/واتساب:	+201555062205
البريد الإلكتروني:	mohammedabdelrahimteima@gmail.com
الحالة الوظيفية:	متفرغ حالياً ومستعد للبدء فوراً

الهدف الوظيفي (Career Objective)

مشرف فني ذو خبرة إجمالية تزيد عن 5 سنوات في الإشراف والإدارة الفنية للمصانع، أبحث عن فرصة عمل كمشرف فني أو مقرر والزواج في المنطقة الشرقية. خبرة قوية في قيادة فرق الإنتاج، ضمان UPVC في مجال الألمنيوم والـ (Estimator) تكاليف الجودة، والمهارة المتقدمة في حساب تكاليف المشاريع وإعداد عروض الأسعار.

الخبرة العملية (Work Experience)

مصنع تلال العرب للألمنيوم والزجاج – الدمام، السعودية 1.

الفترة: [أدخل تاريخ بدء العمل] – [أدخل تاريخ الانتهاء] - مؤخراً) المسمى الوظيفي: فني الألمنيوم وزجاج / مشرف تحت التدريب
المشاركة في عمليات تصنيع وتركيب أنظمة الألمنيوم والواجهات الزجاجية.

- تطبيق معايير الجودة ومراجعة المقاسات والمخططات قبل التنفيذ.
- تطوير الخبرة العملية في منتجات الألمنيوم والـ UPVC.

مصنع الدهام (الاسم الكامل) – عرعر، السعودية 2.

الفترة: عام 2017 – عام 2022 | مدة: 5 سنوات) المسمى الوظيفي: مدير ومسرف فني
الإشراف الكامل على العمليات الفنية والإنتاجية للمصنع لمدة خمس سنوات.

- إدارة وتوجيه فرق العمل اليومية لضمان تحقيق أهداف الإنتاج في المواعيد المحددة.
- المساهمة بفعالية في عمليات حساب التكاليف وتقدير الكميات للمشاريع الجديدة، مما ساعد في صياغة عروض الأسعار بنجاح.
- مسؤول عن ضبط جودة المنتجات النهائية ومتابعة جداول الصيانة للمعدات.

ورشة سامر زهير فطويرجي – مكة المكرمة، السعودية 3.

(الفترة: [أدخل تاريخ البدء] – [أدخل تاريخ الانتهاء] | مدة: 7 أشهر) المسمى الوظيفي: فطويرجي (صناعة المعجنات والأغذية)
اكتساب مهارة صناعة المعجنات والالتزام بمعايير النظافة والجودة في الأغذية

-

المهارات الأساسية (Key Skills)

الإشراف الفني والقيادة: قيادة وتدريب فرق العمل، وتوزيع المهام، ومتابعة سير العمل

-

- وإعداد المقاييسات ، UPVC مهارة قوية في تسعير مشاريع الألمنيوم والـ **Cost Estimation**: حساب التكاليف.
- خبرة في التصنيع، التجميع، التركيب، ومعرفة بأنظمة المفاطع والإكسسوارات **UPVC**: UPVC الألمنيوم والـ.
- بدقة لغرض التسعير والإنتاج (Quantity Take-off) قراءة المخططات الهندسية: استخراج جداول الكميات.
- ضمان توافق المنتجات مع المواصفات الفنية المعتمدة: **QC** (Quality Control): مراقبة الجودة.

التعليم والمؤهلات (Education & Qualifications)

المؤهل	المؤسسة والمدينة	تاريخ التخرج
الثانوية العامة	مدرسة معلم الزجاج الثانوية المشتركة	2003
الشخص:	أدبي	
الموقع:	كفر الدوار، محافظة البحيرة، مصر	

ثانياً: السيرة الذاتية باللغة الإنجليزية (English CV)

PERSONAL DETAILS	
Name:	Mohamed Gouda Abdelhamid Abdelrahim
Nationality:	Egyptian
Date of Birth:	23 / 09 / 1986
Current Location:	Dammam, Eastern Province, Saudi Arabia
Saudi Phone/WhatsApp:	+966502376727
Egyptian Phone/WhatsApp:	+201555062205
Email:	mohammedabdelrahimteima@gmail.com
Employment Status:	Currently available and ready to start immediately

CAREER OBJECTIVE

Highly experienced **Technical Supervisor** with over **5 years in technical management and factory supervision**, seeking a role as a **Technical Supervisor or Cost Estimator** in the Aluminium, UPVC, and Glass sector in the Eastern Province. Possesses strong leadership skills in production teams, quality assurance, and advanced proficiency in **project cost estimation and quotation preparation**.

PROFESSIONAL EXPERIENCE

1. Tilal Al Arab Aluminium & Glass Factory – Dammam, Saudi Arabia

(Period: [Start Date] – [End Date] - Recently) Position: Aluminium & Glass Technician / Trainee Supervisor

- Participated in the manufacturing and installation processes of Aluminium systems and glass facades.
- Applied quality standards and reviewed measurements/drawings prior to execution.
- Developed practical expertise in Aluminium and UPVC products.

2. Al Daham Factory (Full Name) – Arar, Saudi Arabia

(Period: 2017 – 2022 | Duration: 5 Years) Position: Manager & Technical Supervisor

- Full supervision of the factory's technical and production operations for five years.
- Managed and directed daily work teams to ensure production targets were met on schedule.
- Effectively contributed to **cost estimation and quantity surveying** for new projects, successfully aiding in quotation preparation.
- Responsible for final product quality control and monitoring equipment maintenance schedules.

3. Samer Zuhair Fattayerji Workshop – Makkah, Saudi Arabia

(Period: [Start Date] – [End Date] | Duration: 7 Months) Position: Fattayerji (Pastry/Dough Maker)

- Acquired skills in pastry making and maintained strict adherence to hygiene and food quality standards.

KEY SKILLS

- **Cost Estimation:** Strong ability to price Aluminium, UPVC, and Glass projects and prepare BOQs (Bill of Quantities).
- **Technical Supervision & Leadership:** Leading and training teams, task distribution, and workflow monitoring.
- **Aluminium & UPVC Expertise:** Experienced in manufacturing, assembly, installation, and knowledge of section systems and accessories.
- **Reading Technical Drawings:** Accurate quantity take-off from engineering plans for pricing and production purposes.
- **Quality Control (QC):** Ensuring product conformity with approved technical specifications.

EDUCATION

Qualification	Institution and City	Year of Graduation
General Secondary School Certificate	Maamal El Zogag Joint Secondary School	2003
Major:	Literary	
Location:	Kafr El Dawar, El Beheira Governorate, Egypt	

بالتفصيل في PDF. **الخطوة النهائية:** يرجى نسخ كل نسخة إلى برنامج معالج النصوص وإكمال التوارikh الناقصة وحفظ الملفين كـ!التقديم!